
 Slovenská hokejbalová únia 
Junácka 6, Bratislava 832 80, Slovenská republika 
 
 

 
Zápisnica 

z 1. zasadnutia Výkonného výboru Slovenskej hokejbalovej únie sa uskutoční 
9. augusta 2022 (utorok) o 11.30 h na Junáckej 6, Bratislava. 

 
 
Program:  
 

1. Otvorenie výkonného výboru 
2. Závery konferencie SHbÚ z 10.7.2022  
3. Návrh organizačnej štruktúry orgánov SHbÚ (marketing, redizajn, sponzorske) 
4. Schválenie mesačnej odmeny generálnemu sekretárovi  
5. Voľba členov komisií 
6. Vypísanie výberových konaní na trénerov do všetkých kategórií ŠŠR 
7. Školenie rozhodcov a zvýšenie odmien rozhodcom 
8. Preplatenie cestovného výkazu rozhodcovi na MS v Kanade 
9. Voľby ISBHF 
10. Rôzne (stanovy) 

 
Zúčastnení: 
 
Boris Valábik – prezident 
Marián Hambálek – viceprezident 
Diana Kosová – členka VV 
Dominik Vároš – člen VV, zástupca hráčov  
Marek Královič – člen VV 
Jaroslav Mihál – člen VV 
Lubomir Liška – člen VV  
Miroslav Dragun – generálny sekretár 
Michal Runák – poverený člen VV predseda marketingovej komisie 
 
Hostia:  
Martin Štefanka – Nitranskí rytieri 
 
Neprítomní: 
Ondrej Buday – člen VV 
 
K bodu 1.  
Generálny sekretár otvoril zasadnutie výkonného výboru a privítal prezidenta, viceprezidenta 
a prítomných členov VV a hosťa Martina Štefanku. Zároveň sa ospravedlnil za nedorozumenie 
pri doručovaní pozvánky na zasadnutie VV, kvôli čomu sa zasadnutia nemohol zúčastniť člen 
VV Ondrej Buday a informoval VV o tom, že do budúcna k podobnej chybe nedôjde. Zároveň 
sa členovia VV dohodli, že ďalší výkonný výbor zasadne 5.9.2022 o 10:00 hod. v priestoroch 
Domu športu.  



 
Pri otvorení VV boli prítomní 6 členovia VV a výkonný výbor bol uznášania schopní. Ľubomir 
Liška avizoval svoj príchod 11:45 hod.  
 
K bodu 2. 
GS SHbÚ informoval VV o tom, že zápisnica z konferencie bola úspešne podpísaná, zverejnená 
a odoslaná na ministerstvo vnútra Slovenskej republiky pre potreby zmeny štatutárov 
v registri občianskych združení. Zároveň informoval, že vykonal potrebné úkony v bankách 
k zmene prístupov k bankovým účtom a, že účet vo VÚB banke je transparentným účtom a, že 
účty v Slovenskej sporiteľni budú zmenené na transparentné účty od 10.8.2022.  
 
Zároveň GS informoval, že zvolený člen VV Michal Runák konferenciou stanovenom termíne 
nepredložil výpis z registra trestov a preto jeho voľba je neplatná. Po diskusii VV prezident 
navrhol riešenie v zmysle stanov dočasne poveriť funkciou člena VV a predsedu marketingovej 
komisie Michala Runáka v súlade s článkom 27, odsekom 10 stanov SHbÚ. VV sa zároveň 
zhodol, že na konferencii vo februári 2023 bude nová voľba člena VV. Následne GS uzatvoril 
diskusiu a dal hlasovať o návrhu prezidenta. 
 
Uznesenia VV k bodu 2: 
 

1. berie na vedomie, že Michal Runák nesplnil podmienky konferencie na voľbu člena VV 
a nedoručil konferenciou určenom termíne výpis z registra trestov.  

2. Schvaľuje poverenie na výkon funkcie člena výkonného výboru a predsedu marketingovej 
komisie pre Michala Runáka v súlade s článkom 27, odsek 10 stanov SHbÚ do konania 
konferencie vo februári 2023. 
 
Hlasovanie:  
ZA: 6  
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
 
Na základe odhlasovaného uznesenia sa zvýšil počet členov VV z 8 na 9 a nasledujúceho bodu 
3 mohol Michal Runák hlasovať o bodoch ako člen VV.  
 
K bodu 3 a 4: 
11:45 príchod člena VV Ľ. Lišku. Počet prítomných členov VV 8 z 9.  
 
GS požiadal na úvod prerokovaných bodov o spoločnú diskusiu k týmto bodom nakoľko sa 
prelínajú a spoločne súvisia. VV vyhovel požiadavke GS a spojil body 3 a 4 do spoločnej 
diskusie.  
 
GS predstavil návrh novej organizačnej štruktúry sekretariátu a nových oddelení, ktoré by sa 
mali venovať marketingu a strategickému plánovaniu a rozvoju. Ako dôvod uviedol pružnejšie 
riadenie bežnej dennej agendy v oblasti PR a strategického plánovania. Podľa GS by tieto 
oddelenia nemali v roku 2022 zaťažiť nijakým spôsobom rozpočet SHbÚ. Viceprezident Marián 
Hambálek navrhol GS mesačnú odmenu vo výške 500€. GS poďakoval a informoval VV, že 
odmenu si do konca roka 2022 nebude vyplácať a použije ju na rozvoj vytvorených oddelení.  
Uznesenia VV k bodu 3: 
 
schvaľuje predloženú organizačnú štruktúru sekretariátu SHbÚ 



 
Hlasovanie:  
ZA: 8  
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
 
Uznesenia VV k bodu 4: 
 
Schvaľuje pravidelnú mesačnú odmenu pre generálneho sekretára vo výške 500€ mesačne 
do 31.12.2022 
 
Hlasovanie:  
ZA: 8  
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
 
K bodu 5: 
 
VV na základe predloženého písomného návrhu schválil členov komisií SHBú nasledovne: 
 
Komisia rozvoja: Radovan Zelenka, Štefan Bielak, Komisia rozhodcov: Štefan Hozák, Peter 
Hriško, Mário Krist, Miroslav Dudíček, Komisia trénersko-metodická: Radoslav Smetana, 
Tomáš Hirkala, Jakub Kubiš, Komisia športovo-technická: Andrej Nemček, Jakub Slivka, Karol 
Čepec, Odvolacia komisia: Jaroslav Straka 
 
Hlasovanie:  
ZA: 8  
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
 
K bodu 6: 
Jaroslav Mihál predniesol informáciu, že bude potrebné na septembrovom výkonnom výbore 
schváliť vypísanie VK na trénerov ŠŠR vo všetkých kategóriách. Ľubomír Liška informoval, že, 
on a jeho komisia predložia na najbližší VV návrh na vypísanie VK.  
 
Bod bol prerokovaný bez uznesenia 
 
K bodu 7: 
Predseda komisie rozhodcov informoval, že sa 28.8.2022 uskutoční v Malých Levároch 
školenie nových a extraligových rozhodcov. Zároveň predseda komisie otvoril tému o potrebe 
zvýšenia odmien pre rozhodcov v sezóne 2022/2023. V rámci diskusie sa VV zhodol na tom, že 
je potrebné do septembra pripraviť koncepčný návrh úpravy odmien a hľadať partnerov na 
financovanie zvýšenia odmien lebo nie je správna cesta zaťažovať kluby ďalšími poplatkami.  
Zároveň na návrh GS, predsedníčky komisie rozvoja Diany Kosovej a predsedu komisie 
rozhodcov sa dohodlo, že sa v rámci školenia rozhodcov uskutoční aj stretnutie zástupcov únie 
s rozhodcami a bude sa diskutovať o zmene vyplácania odmien z dobrovoľníckych zmlúv na 
živnosť.  
 
Zároveň predseda komisie rozhodcov informoval o možnosti získať sponzora na výrobu dresov 
a súprav pre rozhodcov. VV spolu s GS toto privítali a navrhli ďalší spoločný postup.  



 
Zároveň člen VV Dominik. Vároš informoval o možnosti založenia Cechu rozhodcov ako 
stavovskej organizácii rozhodcov po vzore iných federácii či už na Slovensku alebo v zahraničí 
a požiadal VV o hlasovanie, o tom, že VV predloží ako zástupca športovcov návrh zriadenia 
cechu. GS dal o tomto návrhu hlasovať.  
 
Hlasovanie:  
ZA: 8  
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
 
K bodu 8: 
 
Predseda komisie rozhodcov predložil návrh na preplatenie vnútroštátneho cestovného 
príkazu pre rozhodcu SHBú na majstrovstvá sveta. VV sa zhodol na preplatení CP.  
 
Hlasovanie:  
ZA: 8  
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
 
K bodu 9: 
 
GS informoval VV, že v septembri sa uskutočnia voľby do orgánov ISBHF a za zástupcu 
Slovenska bude navrhnutý J. Szaraz a za viceprezidentku bude navrhnutá Diana Kosová. GS 
nechal o tomto návrhu hlasovať a VV nomináciu schválil. 
 
Hlasovanie:  
ZA: 8  
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
 
K bodu 10: 
 
Predseda ŠTK informoval VV, že klub Roconaba Zohor požiadal VV o možnosť hrať svoje 
súťažné zápasy v rámci Českomoravského zväzu hokejbalu. Po diskusii v rámci VV, VV schválil 
účasť klubu v českej súťaži.  
 
ZA: 8  
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
 
Záver: 
Prezident poďakoval prítomným a o 14:00 ukončil zasadnutie VV.  
 
 
V Bratislave 
 

Miroslav Dragun 
Generálny sekretár SHBÚ 



 
 
 
 
 


